
 
 

Protokoll fört vid BK Flammans medlemsmöte den 8 januari 2019  
 
 

Närvarande:  
Carina, Aira, Mia, Annsi, Anna B, Ulrika, Camilla, Kristina, Eva, Britt, Gunnel, Mairi 
och tolk.  

 

1. Öppnande av mötet 
Ordförande Carina hälsade alla välkomna till mötet.  

 
 

2. Formalia 
Carina valdes till mötesordförande och justerare av protokollet och Ulrika till 
sekreterare.  

 

 
3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 

 
Seriespel/UK 
Den uppskjutna matchen i reservlagsserien mot Amiki i Högdalen kommer att spelas 
lördag 12 januari kl.10. Samma dag är det A-lagsmatch i Norrtälje kl. 15.20. Mia 
meddelar att det saknas spelare till båda matcherna. Annsi, Mia och Anna B dubblar 
för att lösa laguttagningen.  
 
10 mars är det dags för match på Gotland. Camilla undersöker kostnaden för 4- och 5 
bäddsrum på hotell i Visby samt att avresa fredag kväll. Mia har satt upp lista på 
anslagstavlan för intresseanmälan till matchen med val för avresa fredag eller lördag. 
 

 
 
Tävlingar 
Borta KM spelas 2 februari kl 13 i Gävle med boende på Clarion Winn. 6 serier ingår i 
tävlingen Gävlestriken. Kostnaden blir 460 kr. På kvällen underhållning och mat på 
Hits for you. Anmälan på lista i omklädningsrummet senast 22 januari. Allt betalas på 
plats i Gävle. 

 
Mixed DM kommer att spelas 9-10 februari i Fyrishov och Flamman är arrangörer. Så 
många som möjligt uppmanas hjälpa till med arrangemanget. Mia ordnar med lotteri. 
Sista anmälningsdag är 31 januari och kostnaden är 600 kr. 1500 kr+ 100 kr per 
anmälda lag över 15 st tillfaller arrangören.  
 
Flamman ställde upp med två lag i trettondagsstafetten. Flamman 1 blev bästa damlag! 
Klubben betalade anmälningsavgiften på totalt 2400 kr. Gör det fortsättningsvis också 
om ekonomin är god.  

 
 
Lotterier 



Nya klubbkortshäften hämtas 1 februari.  
 
 

 

Aktiviteter 
Enkät från bowlingförbundet har skickats till Annsi med olika alternativ att ta ställning 
till för att fortsätta med dambowling. Diskuteras vid nästa träningstillfälle. 

 

4. Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt god. Anna önskade en snabb utvärdering om hur det har fungerat 
med tre spelare per bana på träningstiden. Alla tycker upplägget är bra. 
 

5. Hemsidan 
Nytt lagfoto till hemsidan kommer att publiceras inom kort.  
 

6. Övrigt 
Carina återkommer med förslag på nytt datum för tecken till stöd. Camilla 
sammankallar jubileumsgruppen.  
 

7. Nästa möte 
Tisdag 5 februari kl. 18.15 
 

 
Justeras    Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………………  ……………………………… 
Carina Bergström, mötesordförande  Ulrika Sjögren, mötessekreterare 
   


